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Zápisnica 

z 19. zasadnutia Obecného zastupiteľstva Obce Lipníky, 

konaného dňa 11.12.2024 
 

 

 

 

Prítomní:             Ing. Ľubomír Pankuch, starosta obce 

                              poslanci OcZ –  Bc. Červeňaková Jarmila, Ing. Matuščák Filip, Čurlik Jaroslav,  

                              Vihonská Monika, Máthé Marek 

Neprítomní:          

Ďalší prítomní:    Ing. Harsághy E. – hlavná kontrolórka 

                              Kováčová K., zamest. obce 

                                                                              

Verejnosť:           viď prezenčná listina 

 

Zapisovateľ:        K. Kováčová 

Overovatelia:       Čurlik J., Vihonská M.  

 

 

Návrh programu: 

1. Otvorenie zasadnutia  

2. Kontrola prijatých uznesení 

3. Správa o výchovno-vzdelávacej činnosti Materskej školy Lipníky, jej výsledkoch a podmienkach 

v školskom roku 2023/2024 

4. Schválenie termínov zasadnutí OcZ v roku 2025 

5. Rozpočtové opatrenia – úprava rozpočtu r. 2024 

6. Správy hlavnej kontrolórky z finančnej kontroly 

7. Návrh plánu kontrolnej činnosti hlavnej kontrolórky na I. polrok 2025 

8. Správa audítora o audite účtovnej závierky za rok 2023 

9. Výročná správa Obce Lipníky za rok 2023 

10. Návrh VZN o miestnych daniach a o miestnom poplatku za komunálne odpady, drobné stavebné 

odpady na území obce Lipníky 

11. Stanovisko HK k návrhu rozpočtu na rok 2025, s výhľadom na roky 2026-2027 

12. Návrh rozpočtu obce Lipníky na rok 2025, s výhľadom na roky 2026 až 2027 

13. Schválenie použitia prostriedkov rezervného fondu 

14. Žiadosť Obce Lada o prijatie do Spoločného Obecného úradu Kapušany 

15. Rôzne 

16. Záver 

 

 

 

K bodu 1: 

Otvorenie zasadnutia 

Zasadnutie otvoril a viedol starosta obce Ing. Ľubomír Pankuch. Určil zapisovateľa zápisnice: K. 

Kováčovú a overovateľov zápisnice:  p. Čurlik J. a p. Vihonská M.  

Starosta obce potvrdzuje, že počet prítomných poslancov je 5 a tým je obecné zastupiteľstvo spôsobilé 

rokovať a uznášať sa.   

Hlasovanie za predložený návrh programu: 
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Hlasovanie Počet Hlasovali 

Počet všetkých poslancov 5  

Prítomní 5  

Za 5 Bc. Červeňaková J., Ing. Matuščák F., 

Čurlik J., Vihonská M., Máthé M.  

Proti 0  

Zdržal sa 0  

Nehlasoval 0  

 

 

 

Schválený program rokovania: 
1. Otvorenie zasadnutia  

2. Kontrola prijatých uznesení 

3. Správa o výchovno-vzdelávacej činnosti Materskej školy Lipníky, jej výsledkoch a podmienkach 

v školskom roku 2023/2024 

4. Schválenie termínov zasadnutí OcZ v roku 2025 

5. Rozpočtové opatrenia – úprava rozpočtu r. 2024 

6. Správy hlavnej kontrolórky z finančnej kontroly 

7. Návrh plánu kontrolnej činnosti hlavnej kontrolórky na I. polrok 2025 

8. Správa audítora o audite účtovnej závierky za rok 2023 

9. Výročná správa Obce Lipníky za rok 2023 

10. Návrh VZN o miestnych daniach a o miestnom poplatku za komunálne odpady, drobné stavebné 

odpady na území obce Lipníky 

11. Stanovisko HK k návrhu rozpočtu na rok 2025, s výhľadom na roky 2026-2027 

12. Návrh rozpočtu obce Lipníky na rok 2025, s výhľadom na roky 2026 až 2027 

13. Schválenie použitia prostriedkov rezervného fondu 

14. Žiadosť Obce Lada o prijatie do Spoločného Obecného úradu Kapušany 

15. Rôzne 

16. Záver 

 

 

 

K bodu 2. 

Kontrola prijatých uznesení 

- uznesenie č. 102/2023 – trvá (majetko-právne vysporiadanie pozemkov pre realizáciu projektu 

vodorovného dopravného značenia pred budovou predajne a reštaurácie 

v obci Lipníky a následne riešenie bezpečnosti). Odoslali sme vlastníkov 

výzvu na vzájomné rokovanie v tejto veci. Slovenský pozemkový fond 

požiadal o doplnenie dokladov. Vyžiadanie doklady boli zaslané. 

 - Máthé M. – aké údaje žiadali 

 - starosta – prečítal znenie žiadosti o doloženie dokladov 

- Návrh na uznesenie: 

 

 Uznesenie č. .../2024 

 Obecné zastupiteľstvo Obce Lipníky 

 berie na vedomie 

          kontrolu plnenia prijatých uznesení  

 
Hlasovanie Počet Hlasovali 

Počet všetkých poslancov 5  

Prítomní 5  

Za 5 Bc. Červeňaková J., Ing. Matuščák F., 

Čurlik J., Vihonská M., Máthé M. 

Proti   

Zdržal sa   
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Nehlasoval   

 
 Uznesenie bolo prijaté. Číslo uznesenia: 158/2024 

 

 

 

 

K bodu 3. 
Správa o výchovno-vzdelávacej činnosti Materskej školy Lipníky, jej výsledkoch a podmienkach 

v školskom roku 2023/2024 

- Starosta predložil Správu o výchovno-vzdelávacej činnosti Materskej školy Lipníky, jej výsledkoch 

a podmienkach v školskom roku 2023/2024. Otvoril rozpravu k tomuto bodu. Predložil správu 

k nahliadnutiu.  

- Máthé M. – požiadal, aby boli dokumenty k zasadnutiu OcZ odoslané načas pred zasadnutím 

- návrh na uznesenie:  

 

 Uznesenie č. ....../2024 

 Obecné zastupiteľstvo Obce Lipníky 

 berie na vedomie 

Správu o výchovno-vzdelávacej činnosti Materskej školy Lipníky, jej výsledkoch 

a podmienkach v školskom roku 2023/2024 

 
Hlasovanie Počet Hlasovali 

Počet všetkých poslancov 5  

Prítomní 5  

Za 5 Bc. Červeňaková J., Ing. Matuščák F., 

Čurlik J., Vihonská M., Máthé M. 

Proti   

Zdržal sa   

Nehlasoval   

 
 Uznesenie bolo prijaté. Číslo uznesenia: 159/2024 

 

 

 

 

K bodu 4. 
Schválenie termínov zasadnutí OcZ v roku 2025 

- Starosta predložil obecnému zastupiteľstvu návrh termínov zasadnutí OcZ v roku 2025. Materiál bol 

poslancom a hlavnej kontrolórke doručený k preštudovaniu. Otvoril rozpravu k tomuto bodu. 

- bez pozmeňujúcich návrhov 

- návrh na uznesenie:  

 

 Uznesenie č. ....../2024 

 Obecné zastupiteľstvo Obce Lipníky 

 schvaľuje 

          termíny zasadnutí Obecného zastupiteľstva Obce Lipníky v roku 2025 

 

• 05.02.2025 

• 16.04.2025 

• 25.06.2025 

• 24.09.2025  

• 19.11.2025 
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Hlasovanie Počet Hlasovali 

Počet všetkých poslancov 5  

Prítomní 5  

Za 5 Bc. Červeňaková J., Ing. Matuščák F., 

Čurlik J., Vihonská M., Máthé M. 

Proti   

Zdržal sa   

Nehlasoval   

 
 Uznesenie bolo prijaté. Číslo uznesenia: 160/2024 

 

 

 

K bodu 5. 
Rozpočtové opatrenia – úprava rozpočtu r. 2024 

- Starosta predložil a oboznámil prítomných s vykonaným rozpočtovým opatrením č. 9/2024 

a 10/2024 zo dňa 04.11.2024 uskutočnenými v súlade s § 14 ods. 1 zák.č. 583/2004 Z. z. 

a s vykonaným rozpočtovým opatrením č. 11/2024 zo dňa 09.12.2024 uskutočneným v súlade s § 

14 ods. 2 písm. a) zák. č. 583/2004 Z.z. Materiál bol poslancom a hlavnej kontrolórke doručený 

k preštudovaniu. 

- K. Kováčová – vysvetlila jednotlivé rozpočtové opatrenia 

- Bc. Červeňaková – kto nám robí revízie 

- K. Kováčová – rôzne firmy, iná na ELI, iná na bleskozvody, iné na plyn a plynové zariadenia 

- návrh na uznesenie:  

 

 Uznesenie č. ....../2024 

 Obecné zastupiteľstvo Obce Lipníky 

           berie na vedomie 

a)  rozpočtové opatrenie č. 9/2024 uskutočnené v súlade s § 14 ods. 1 zákona č. 583/2004 Z.z. 

b)  rozpočtové opatrenie č. 10/2024 uskutočnené v súlade s § 14 ods. 1 zák. č. 583/2004 Z.z. 

 

 
Hlasovanie Počet Hlasovali 

Počet všetkých poslancov 5  

Prítomní 5  

Za 5 Bc. Červeňaková J., Ing. Matuščák F., 

Čurlik J., Vihonská M., Máthé M. 

Proti   

Zdržal sa   

Nehlasoval   

 
 Uznesenie bolo prijaté. Číslo uznesenia: 161/2024 

 

 

- návrh na uznesenie: 

 

 Uznesenie č. .........../2024 

 Obecné zastupiteľstvo Obce Lipníky 

 berie na vedomie 

 rozpočtové opatrenie č. 11/2024 uskutočnené v súlade s § 14 ods. 2 písm. a) zák. č. 583/2004  

 Z.z. 
Hlasovanie Počet Hlasovali 

Počet všetkých poslancov 5  

Prítomní 5  

Za 5 Bc. Červeňaková J., Ing. Matuščák F., 

Čurlik J., Vihonská M., Máthé M. 
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Proti   

Zdržal sa   

Nehlasoval   

 

Uznesenie bolo prijaté. Číslo uznesenia: 162/2024 

 

 

 

 

K bodu 6. 

Správy hlavnej kontrolórky z finančnej kontroly 
- Starosta – predložil správy hlavnej kontrolórky z vykonaných kontrol, materiál bol poslancom 

doručený k preštudovaniu. Odovzdal slovo hlavnej kontrolórke.  

- Ing. Harsághy E. – môžu sa pýtať, správy dostali 

- Máthé M. – či ste kontrolovali, či sa správne zverejňuje a či sa zverejňuje to čo má 

- Ing. Harsághy E. – kontrolovala som evidenciu vedenia rezervného fondu a či sa vedie evidencia 

rozpočtových opatrení za rok 2023. V pláne kontroly bola schválená aj metodická a odborná 

pomoc. Vy môžete prijať uznesením výkon kontroly na konkrétnu úlohu.  

- Máthé M. – navrhujem, aby sa prijalo uznesenie na výkon takejto kontroly, lebo sú nedostatky pri 

zverejňovaní 

- Ing. Harsághy E. – nebol doplnený bod rokovania. Môžete to predložiť na nasledujúce zasadnutie 

alebo môžete zmeniť návrh plánu KČ, ktorý je predmetom dnešného rokovania a zapracovať to 

tam. 

- návrh na uznesenie: 

 
 Uznesenie č. ....../2024 

 Obecné zastupiteľstvo Obce Lipníky 

 berie na vedomie  

a) Správu z finančnej kontroly hlavnej kontrolórky zo dňa 17.11.2024 o výkone kontroly 

operatívnej evidencie rozpočtových opatrení Obce Lipníky za rok 2023 

b) Správu z finančnej kontroly hlavnej kontrolórky zo dňa 17.11.2024 o výkone kontroly 

evidencie rezervného fondu Obce Lipníky za rok 2023 

 
Hlasovanie Počet Hlasovali 

Počet všetkých poslancov 5  

Prítomní 5  

Za 5 Bc. Červeňaková J., Ing. Matuščák F., 

Čurlik J., Vihonská M., Máthé M. 

Proti   

Zdržal sa   

Nehlasoval   

 
 Uznesenie bolo prijaté. Číslo uznesenia: 163/2024 

 

 

 

 

K bodu 7. 

Návrh plánu kontrolnej činnosti hlavnej kontrolórky na I. polrok 2025 
- Starosta predložil k rokovaniu návrh Plánu kontrolnej činnosti hlavnej kontrolórky na I. polrok 

2025. Návrh plánu bol zverejnený na CUET, na úradnej tabuli, na webovom sídle obce odo dňa 

13.11.2024 do 10.12.2024 a bol poslancom doručený k preštudovaniu. Odovzdal slovo hlavnej 

kontrolórke. 

- Ing. Harsághy E. – ak chcete, môžete dať poslanecký návrh na zmenu plánu kontrolnej činnosti 

- Máthé M. – navrhujem kontrolu zverejňovania obecným úradom a stavebným úradom 
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- Ing. Harsághy E. – stavebný úrad nesmiem kontrolovať 

- Máthé M. – myslel som zverejňovanie na úradnej tabuli stavebného úradu a rozposielanie 

dokumentov elektronicky 

- Ing. Hargághy E. – môžem skontrolovať či bolo doručené v súlade so zákonom o e-governmente 

- Máthé M. – predkladám návrh na zmenu v pláne kontrolnej činnosti: vypustiť kontrolu vedenia 

pokladnice a obehu pokladničných operácií a doplniť kontrolu povinného zverejňovania 

dokumentov obce a zverejňovania za rok 2024 

- návrh na uznesenie: 

 

 

 Uznesenie č. .........../2024           

 Obecné zastupiteľstvo Obce Lipníky  

 schvaľuje 
z návrhu Plánu kontrolnej činnosti hlavnej kontrolórky na I. polrok  

a) vypustiť kontrolu vedenia pokladnice a obehu pokladničných operácií 

b) doplniť kontrolu povinného zverejňovania dokumentov obce a zverejňovania za rok 2024 

 

 

Hlasovanie Počet Hlasovali 

Počet všetkých poslancov 5  

Prítomní 5  

Za 3 Ing. Matuščák F., Čurlik J., Máthé M. 

Proti   

Zdržal sa 2 Bc. Červeňaková J., Vihonská M.  

Nehlasoval   

 

Uznesenie bolo prijaté. Číslo uznesenia: 164/2024 

 

 

 

- návrh na uznesenie: 

 
 Uznesenie č. ....../2024  

 Obecné zastupiteľstvo Obce Lipníky 

 schvaľuje  

 zmenený Plán kontrolnej činnosti hlavnej kontrolórky na I. polrok 2025 

 
Hlasovanie Počet Hlasovali 

Počet všetkých poslancov 5  

Prítomní 5  

Za 5 Bc. Červeňaková J., Ing. Matuščák F., 

Čurlik J., Vihonská M., Máthé M. 

Proti   

Zdržal sa   

Nehlasoval   

 
  Uznesenie bolo prijaté. Číslo uznesenia: 165/2024 

 

 

 

K bodu 8. 

Správa audítora o audite účtovnej závierky za rok 2023 
- Starosta predložil Správu audítora o audite účtovnej závierky za rok 2023 vrátane overenia výročnej 

správy. Materiál bol poslancom a hlavnej kontrolórke doručený k preštudovaniu. Prečítal záver 

výsledku auditu. Otvoril rozpravu k tomuto bodu. 
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- bez diskusného príspevku 

- návrh na uznesenie: 

 

 Uznesenie č. ....../2024  

 Obecné zastupiteľstvo Obce Lipníky 

 berie na vedomie  

 Správu audítora o audite účtovnej závierky za rok 2023 

 

 

 
Hlasovanie Počet Hlasovali 

Počet všetkých poslancov 5  

Prítomní 5  

Za 5 Bc. Červeňaková J., Ing. Matuščák F., 

Čurlik J., Vihonská M., Máthé M. 

Proti   

Zdržal sa   

Nehlasoval   

 
  Uznesenie bolo prijaté. Číslo uznesenia: 166/2024 

 

 

 

K bodu 9. 

Výročná správa Obce Lipníky za rok 2023 
- Starosta – predložil na prerokovanie Výročnú správu Obce Lipníky za rok 2023. Výročná správa 

bola poslancom a hlavnej kontrolórke doručená k preštudovaniu.  

- Otvoril rozpravu k tomuto bodu. 

- bez diskusie 

- Návrh na uznesenie:  

 

 
 Uznesenie č. ....../2024  

 Obecné zastupiteľstvo Obce Lipníky 

 berie na vedomie  

 Výročnú správu Obce Lipníky za rok 2023 

 
Hlasovanie Počet Hlasovali 

Počet všetkých poslancov 5  

Prítomní 5  

Za 5 Bc. Červeňaková J., Ing. Matuščák F., 

Čurlik J., Vihonská M., Máthé M. 

Proti   

Zdržal sa   

Nehlasoval   

 
  Uznesenie bolo prijaté. Číslo uznesenia: 167/2024 

 

 

 

K bodu 10. 

Návrh VZN o miestnych daniach a o miestnom poplatku za komunálne odpady, drobné 

stavebné odpady na území obce Lipníky 
- Starosta – predložil na prerokovanie a schválenie návrh VZN, materiál bol poslancom a hlavnej 

kontrolórke doručený k preštudovaniu. V návrhu VZN je riešené zvýšenie poplatku za komunálne 
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odpady a drobné stavebné odpady ostatné dane zostali bezo zmeny. Vzhľadom na zvýšenie 

nákladov na služby týkajúce sa vývozu odpadu bolo nutné zvýšiť poplatok za odpad. P. kontrolórka 

v stanovisku vytkla, že nám príjem z poplatku nepokryje náklady na vývoz odpadu. V zmysle 

zákona o odpadoch nám pribudol aj zber šatstva.  

- návrh VZN bol zverejnený od 20.11.2024 do 09.12.2024 

- počas zverejnenia neboli vznesené pripomienky. 

- Ing. Harsághy E. – obec musí vybrať na poplatkoch toľko, koľko má náklady na vývoz. Obec 

nesmie doplácať.  

- Starosta – niektoré obce už prechádzajú na systém váženia každej jednej smetnej nádoby 

- Červeňaková J. – nebude to demotivačné pre ľudí, keď stále dvíhame poplatok. Ľudia separujú.  

- Starosta – je potrebné povedať, že mestá majú aj 62 Eur na osobu. Obec Podhorany ide skúšobne 

vážiť každú nádobu v obci. Obce už riešia situáciu aj tak, že nádoby označujú nálepkami. Nádoby, 

ktoré sú naviac a sú neoznačené nie sú vyvážané.  

- Ing. Harsághy E. – aj v priebehu roka dodávateľ môže zvýšiť ceny 

- Starosta – ten trend bude stúpajúci, to sa nezastaví 

- Ing. Harsághy – kým nebude spaľovňa, vždy sa bude platiť za skládkovanie 

- návrh na uznesenie: 

 

 

 Uznesenie č. ....../2024  

 Obecné zastupiteľstvo Obce Lipníky 

 uznáša sa   

 VZN č. 1/2024 o miestnych daniach a o miestnom poplatku za komunálne odpady, drobné  

          stavebné odpady na území obce Lipníky 

 
Hlasovanie Počet Hlasovali 

Počet všetkých poslancov 5  

Prítomní 5  

Za 5 Bc. Červeňaková J., Ing. Matuščák F., 

Čurlik J., Vihonská M., Máthé M. 

Proti   

Zdržal sa   

Nehlasoval   

 
  Uznesenie bolo prijaté. Číslo uznesenia: 168/2024 

 
 

 

 

K bodu 11. 

Stanovisko hlavnej kontrolórky k návrhu rozpočtu na rok 2025, s výhľadom na roky 

2026-2027 
- Starosta predložil Stanovisko hlavnej kontrolórky k návrhu rozpočtu na rok 2025, s výhľadom na 

roky 2026-2027. Materiál bol poslancom doručený k preštudovaniu. Odovzdal slovo hlavnej 

kontrolórke. 

- Ing. Harsághy E. – preverila som, či bol návrh rozpočtu zverejnený, či obsahuje povinné náležitosti. 

V rozpočte bolo rozpočtovaných menej príjmov za odpad ako sú náklady na vývoz odpadov. Vytkla 

som to v rozpočte. Odporúčam schváliť rozpočet. Ešte nie sú rozpísané podielové dane, pretože 

štátny rozpočet bol schválený až teraz. Taktiež nie sú rozpísané finančné prostriedky pre materské 

školy. Po zverejnení rozpísaných finančných prostriedkov sa rozpočet upraví. Hovorí sa, že 

podielové dane budú nižšie. Kvôli zákonu o rozpočtovej zodpovednosti budete musieť schváliť 

rozpočet na rok 2026 do 21.11.2025. Čaká nás ťažký rok, ďalší bude ešte ťažší. 

- bez otázok 

- návrh na uznesenie: 
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 Uznesenie č. ....../2024  

 Obecné zastupiteľstvo Obce Lipníky 

 berie na vedomie  

 Stanovisko hlavnej kontrolórky k návrhu rozpočtu na rok 2025, s výhľadom na roky 2026-2027 

 

 

 
Hlasovanie Počet Hlasovali 

Počet všetkých poslancov 5  

Prítomní 5  

Za 5 Bc. Červeňaková J., Ing. Matuščák F., 

Čurlik J., Vihonská M., Máthé M. 

Proti   

Zdržal sa   

Nehlasoval   

 
  Uznesenie bolo prijaté. Číslo uznesenia: 169/2024 

 
 

 

 

K bodu 12. 

Návrh rozpočtu Obce Lipníky na rok 2025, s výhľadom na roky 2026-2027 
- Starosta predložil návrh rozpočtu na rok 2025, s výhľadom na roky 2026-2027. Materiál bol 

poslancom a hlavnej kontrolórke doručený k preštudovaniu.  Rozpočet bol zverejnený na CUET, 

na úradnej tabuli a webovom sídle odo dňa 20.11.2024 do 09.12.2024. Počas zverejnenia neboli 

vznesené pripomienky. V rozpočte sme vychádzali z predpokladaných súm. Čo sa týka materskej 

školy, bolo povedané, že máme počítať 3000,00 Eur na dieťa. Tieto finančné prostriedky pre 

materské školy sú nepostačujúce, preto je dofinancovaná z prostriedkov obce. Podielové dane boli 

zverejnené len ako odhad.  

- Ing. Harsághy E. – doteraz ste si pomohli, lebo ste dostávali 40 % na školské zariadenia 

v podielových daniach a nenormatívne finančné prostriedky na predškolákov. S nenormatívnymi 

finančnými prostriedkami ste si pomohli. Štát chce tlačiť na to, aby sa na týchto veciach podieľali 

aj zákonní zástupcovia. Školným poplatkom. 

- Starosta – školné máme vo výške 10,00 Eur/dieťa 

- Ing. Harsághy E. – to je málo. Školská jedáleň nie je zahrnutá v normatívoch od štátu, je 

financovaná obcou 

- Máthé M. – v položke realizácia nových stavieb je plánovaných 20 000,00 Eur. Aké stavby sú 

myslené? 

- Starosta – nie sú špecifikované. Teraz sa zvýšila DPH, schvaľujú nám ešte niektoré veci. 

V budúcom roku musí byť ukončený štvorprojekt, niektoré veci ešte dobiehajú a nie je ešte žiadne 

usmernenie ako sa bude postupovať z dôvodu zvýšenia DPH pri projektoch. 

- Ing. Harsághy E. – je to preto, aby ste tam niečo mali. Presun medzi položkami schváli obecné 

zastupiteľstvo.  

- Máthé M. – nevidím výdavky na projektové dokumentácie 

- K. Kováčová – sú rozpočtované vo výške 10 000 Eur 

- návrh na uznesenie:  
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 Uznesenie č. ....../2024  

 Obecné zastupiteľstvo Obce Lipníky 

a) berie na vedomie 

rozpočet na roky 2026, 2027 

b) schvaľuje  

rozpočet na rok 2025 

   

Bežný rozpočet: 

o  príjmy            297 145,79 Eur 

o  výdavky         297 145,79 Eur 

   Kapitálový rozpočet: 

o  príjmy                       0,00 Eur 

o  výdavky         382 736,02 Eur 

  Finančné operácie: 

o  príjmy            382 736,02 Eur 

o  výdavky                    0,-- Eur 

           Rozpočet SPOLU:  

o    príjmy            679 881,81 Eur 

o    výdavky         679 881,81 Eur 

 
Hlasovanie Počet Hlasovali 

Počet všetkých poslancov 5  

Prítomní 5  

Za 5 Bc. Červeňaková J., Ing. Matuščák F., 

Čurlik J., Vihonská M., Máthé M. 

Proti   

Zdržal sa   

Nehlasoval   

 
  Uznesenie bolo prijaté. Číslo uznesenia: 170/2024 

 

 

K bodu 13. 

Schválenie použitia prostriedkov rezervného fondu 
-   Starosta predložil na schválenie použitie prostriedkov rezervného fondu na kapitálové výdavky 

v roku 2025, a to: na stavebné úpravy v budove súp.č. 99 – COOP Jednota Prešov, s.d. – 0111 

717003, vo výške 1 467,00 Eur (v zmysle zmluvy č. 2020/25) 

-   Mathé M. – na budúci rok už zápočet končí? 

-   Starosta – bude končiť 

-   Návrh na uznesenie:  

 
Uznesenie č. ....../2024  

 Obecné zastupiteľstvo Obce Lipníky 

 schvaľuje  

 použitie prostriedkov rezervného fondu na kapitálové výdavky v roku 2024 

 stavebné úpravy v budove súp. Č. 99 – COOP Jednota Prešov, s.d. – 0111 717003, vo výške    

   1 467,00 Eur (v zmysle zmluvy č. 2020/25)  

 
Hlasovanie Počet Hlasovali 

Počet všetkých poslancov 5  

Prítomní 5  

Za 5 Bc. Červeňaková J., Ing. Matuščák F., 

Čurlik J., Vihonská M., Máthé M. 

Proti   

Zdržal sa   
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Nehlasoval   

 
  Uznesenie bolo prijaté. Číslo uznesenia: 171/2024 

 

 

 

K bodu 14. 

Žiadosť Obce Lada o prijatie do Spoločného obecného úradu Kapušany 
- Starosta predložil na prerokovanie žiadosť Obce Lada o prijatie do Spoločného obecného úradu 

Kapušany. Odporúčam, aby sme ich prijali do stavebného úradu. K prijatiu obce je potrebný 

súhlas obecných zastupiteľstiev členských obcí. Stavebné úrady sa budú meniť, po novom ich 

bude v okrese Prešov 5 alebo 6. Odporúčam Obec Lada prijať späť do Spoločného obecného 

úradu Kapušany, keďže tam boli desiatky rokov. Otvoril rozpravu. 

- Ing. Harsághy – jeden stavebný úrad má mať okolo 20000 obyvateľov 

- Ing. Harsághy – na tom ak to schválite, nič nestratíte, len získate. Po ich prijatí bude na budúci 

rok nižšie členské.  

- Starosta – v obci Lada nie je taká rozostavanosť ako u nás 

- návrh na uznesenie: 

 

 

 Uznesenie č. ....../2024  

 Obecné zastupiteľstvo Obce Lipníky 

 schvaľuje  

 prijatie Obce Lada do Spoločného obecného úradu Kapušany 

 

 
Hlasovanie Počet Hlasovali 

Počet všetkých poslancov 5  

Prítomní 5  

Za 4 Bc. Červeňaková J., Ing. Matuščák F.,  

Vihonská M., Máthé M. 

Proti 1 Čurlik J.  

Zdržal sa   

Nehlasoval   

 
  Uznesenie bolo prijaté. Číslo uznesenia: 172/2024 

 

 

 

K bodu 15. 

Rôzne 
- Starosta – dňa 14.11.2024 bolo stretnutie v Kapušanoch ohľadom protipovodňových vecí, boli 

tam zástupcovia asi všetkých okolitých obcí, bola tam prezentácia, viacero otázok. 

Organizátorom bola MAS Šafrán. Stretnutie bolo štvorhodinové, možno viac. Záver bol taký, 

že sa stretneme v MAS Šafrán. Mali sme včera zasadnutie Združenia HAĽAGOŠ. Združenie 

nás zaujíma dosť vážne, pretože sú to tie spádové katastre, ktoré ako keby k nám púšťali vodu. 

Rozprávali sme tam o tom. Na moje prekvapenie, je to len úvodná informácia, súhlasia s tým, 

aby sme sa do toho pustili spolu. Obce Proč, Šarišská Trstená, Pušovce hovoria, že nám nebudú 

púšťať vodu, že by sa pustili do štúdie ako Združenie HAĽAGOŠ. Neviem, či budú chcieť ísť 

do toho všetky obce združenia. Teraz sa bude hľadať výzva, kde by boli tie protipovodňové 

opatrenia, nie len hrádzky ale aj poldrové. Oslovil som ich, aby riešili aj hoci menšie poldre 

napr. v obci Čeľovce alebo v obci Pušovce, či by do toho vôbec išli. Ale to by mal niekto 

spracovať štúdiu. Teraz toto združenie osloví na spracovanie takejto štúdie nejakú firmu alebo 

nejakého projektanta čo sa tým zaoberá. Ak by to spoluprácou neišlo, potom by sme do toho 
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museli ísť sami. Keďže by to bolo rozloženie investície na menšie, takže by nám to malo 

vyhovovať. Včera na stretnutí združenia HAĽAGOŠ vstúpila ako člen aj obec Šarišská Poruba.  

Nám to tiež vyhovuje, lebo aj zo Šarišskej Poruby nám prichádza časť vody.  

- Starosta – Pôdohospodárskou platobnou agentúrou nám bol schválený 4-projekt v plnej čiastke 

351 tis. Eur, je tu otázka týkajúca sa DPH. Pôvodne by sme to mali bez spoluúčasti. DPH, 

uvidíme čo s tým bude, žiadne usmernenie zatiaľ neprišlo. Budú sa robiť 2 vodovody, 

modrozelená infraštruktúra a časť chodníka pri MŠ. 

- Starosta – Pôdohospodárskou platobnou agentúrou máme schválený NFP aj na rekonštrukciu 

chodníka popri hlavnej ceste 

- Starosta – samozrejme výzvy vyjdú rôzne. Viem, že vyjdú  výzvy na detské ihriská. Mám 

informáciu, že by sme si vedeli pomôcť s rekonštrukciou ciest, je tu 8 – 10 % spoluúčasť. 

Niekedy je to 5 – 10%. Treba zvážiť, keď pôjdeme do jedného, dvoch projektov alebo koľkých, 

preto je tam tá rezerva na projekty. Preto sme to v rozpočte takto nechali, aby sme sa rozhodli, 

do čoho sa pustíme.  

Vyjde aj výzva PSK. Robíme postupne po krokoch budovu KD čo sa týka vnútra. Viete v akom 

stave máme oponu. Toto by som chcel, záleží na vás ako rozhodnete. 

- Ing. Matuščák – skôr by som riešil miestnosť, kde sú uložené stoly, stoličky 

- Starosta – teoreticky aj to je možné. V Kapušanoch majú novú oponu. Nehovorím to, že sa teraz 

rozhodujeme, je to na premýšľanie. Spoluúčasť pri výzve z PSK (poslanecká) je 20 %. Pri výzve 

predsedu PSK je spoluúčasť 40 %. 

- Ing. Matuščák – mál by som otázku čo sa týka fotovoltiky pre materskú školu 

- Starosta – volal som, povedali mi, že dané projekty zatiaľ nie sú. Žiadosť je podaná, ale nie je 

aktuálna.  

- Bc. Červeňaková – pýtala sa ako je to s chodníkom na Podhrabine  

- Starosta – máme len územné rozhodnutie. Zatiaľ výzvy na chodníky vôbec nevychádzajú, čo sa 

týka samostatných chodníkov. Vychádzajú na rekonštrukcie ciest.  

- Bc. Červeňaková – na Podhrabine je zvalený starý elektrický stĺp, možno už 3 týždne 

- Starosta – 3 krát som volal, požiadal som ich a povedal, že v prípade akejkoľvek poistnej 

udalosti ich bude daná osoba žalovať. Dal som im to aj s vyhrážkou, že už je to na nejaké 

zranenie, nedajbože na to najhoršie. Zavolám zase. Ktokoľvek môže zavolať. Mám záznamy, 

že som ich upozornil.  

- Máthé M. – pýtal sa, či bude nejaká komisia zasadať 

- Ing. Matuščák – nebude, nevidím dôvod 

- Máthé M. – teraz si mal 4 otázky 

- Starosta – treba povedať, že komisia má odporúčací charakter 

- Ing. Matuščák – máme tu obecného zastupiteľstvo.  A tá výzva čo bola na traktor? 

- Starosta – teraz začínajú prichádzať odpovede. My zatiaľ nemáme odpoveď.  

 

 

K bodu 16. 

Záver 
Starosta poďakoval prítomným za účasť a rokovanie obecného zastupiteľstva ukončil. 

 

 

Zapísala: Kováčová Katarína .................................  

 

 

 

Overovatelia:        Čurlik Jaroslav ...................................... 

 

 

 

                 Vihonská Monika      ….................................   

                         Ing. Ľubomír Pankuch  

            starosta obce  
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Prílohy:  

- návrh programu 

- prezenčná listina  

- RO 9-11/2024 

- Správa HK z finančnej kontroly, 2x 

- Návrh plánu KČ HK na I. polrok 2025 

- Návrh VZN o miestnych daniach ... 

- Stanovisko HK k návrhu rozpočtu 

- Návrh rozpočtu na rok 2025, s výhľ. na r.2026-2027 

- kópia žiadosti Obce Lada o prijatie do Spol. SÚ 

- Uznesenie OcZ č. 158/2024 – 172/2024 


